
小手觸摸隨身聽: 我會跟著讀唐詩

孩子第一本會說話的唐詩100首

小手按一按，享受有聲閱讀的快樂

除了有詩詞內容淺白的解析，還有詩人的介紹喔

文字好好玩 上冊 + 下冊
70個結構機關，邊玩邊認字
收錄常見國字，奠定學前基礎

系統式分類，識字不費力

了解漢字的起源和演進

水墨畫風格的插圖，加強圖像記憶

孩子的圖解中國地理

童話版清明上河圖1 ‧ 回娘家
童話版清明上河圖2 ‧ 騎驢記

手繪呈現中華文明，從7大地區 及 12個專題開始，
讓孩子輕鬆認識中國的多元文化與地理常識！

一次過遊遍中國大江南北，認識中華文化、地理和風土人情！

富童趣的插圖和生動的描述

全景式歷史通識百科，共有超過200個小知識
 可愛有趣的動物化人物，全書超過100個角色
 30多條主、副線故事，培養專注力、觀察力

 故事線索遍佈全書，多次閱讀仍有新意

中國國家博物館兒童歷史百科繪本——中華文化，
全世界遊走

全書以交通發展為主題，以中國國家博物館多件國寶級文物及大量詳實的

考古資料為創作依據，利用繪本圖文並茂的形式，重現中國古時的生活風

貌。書中又以孩童的角度出發，將古人的智慧融入各小實驗和遊戲中，讓

小朋友參與歷史，體驗古人充滿智慧的生活。



A NEW YEAR'S REUNION: A CHINESE STORY
This poignant, vibrantly illustrated tale, which won the prestigious

Feng Zikai Chinese Children's Picture Book Award in 2009, is sure to
resonate with every child who misses relatives when they are away
-- and shows how a family's love is strong enough to endure over

time and distance.

BEE BIM BOP
A Korean American girl celebrates food and family in this cheerful book

about cooking a special meal by Newbery Medalist Linda Sue Park.
In bouncy rhyming text, an excited and hungry child tells about helping her

mother make bee-bim bop: shopping, preparing ingredients, setting the
table, and finally sitting down with her family to enjoy a favorite meal.

DRAGON DANCE : A CHINESE NEW YEAR
LIFT-THE-FLAP BOOK

THE GREAT RACE : THE STORY OF
THE CHINESE ZODIAC

A great introduction to the customs of Lunar New Year. This
interactive lift-the-flap book is perfect for parents and early

readers to enjoy together!

Celebrate Chinese New Year and learn how every animal earned its place in
the Chinese zodiac by taking part in the Great Race! Discover who will come

first to win the ultimate prize, and find out why Cat will never forgive his friend
Rat in this ancient folk tale that has been passed from generation to

generation.

EMPTY POT
A long time ago in China there was a boy named Ping who loved flowers.

Anything he planted burst into bloom.
The Emperor loved flowers too. When it was time to choose an heir, he
gave a flower seed to each child in the kingdom. Whoever can show me

their best in a year's time, he proclaimed, shall succeed me to the throne!

https://www.amazon.com/New-Years-Reunion-Chinese-Story/dp/076366748X

